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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din 

data de 26 august 2021, ora 16
30 

 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 26 august 2021, ȋn şedinţă ordinară, fiind 

convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 912/19.08.2021, completată prin dispoziţia primarului nr. 

921/26.08.2021 . 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 16
30 

şi este 

publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 17 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri Lupu Ionuţ şi Brânză Dumitru. 

Preşedinte de şedinţă este desemnată doamna consilier local Eftimi Sorina. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A. şi  mass-media. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local 

al Municipiului Medgidia din data de 29.07.2021 care se votează cu 15 voturi „pentru” şi 2 voturi 

„abţinere”(domnii consilieri Radu Sorin-Elvis şi Omer Metin). 

Dna. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 17 voturi „pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

 

1. Proiectul de hotarare nr. 132 privind aprobarea numărului şi a cuantumului burselor care se 

vor acorda elevilor din învăţământul preuniversitar de stat pentru semestrul al II-lea al anului 

scolar 2020-2021 

2. Proiectul de hotarare nr. 133 privind aprobarea actualizării devizului general și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție „Creșterea eficienței energetice 

a clădirilor publice din Municipiul Medgidia, Liceul Teoretic Nicolae Balcescu, corp școală și 

corp sală de sport, Medgidia”- Faza Proiect Tehnic și asigurarea surselor de finanțare 

3. Proiectul de hotarare nr. 134 privind aprobarea reactualizării devizului general și a 

indicatorilor tehnico-economici, precum și asigurarea cofinanțării de la bugetul local pentru 

obiectivul de investiție „Construire creșă în municipiul Medgidia, județul Constanța” 

4. Proiectul de hotarare nr. 135 privind aprobarea documentației specifice delegării serviciului 

de salubrizare al Municipiului Medgidia, județul Constanța 

5. Proiectul de hotarare nr. 136 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 110314 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110314 

6. Proiectul de hotarare nr. 137 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren extravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 110334 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110334 

7. Proiectul de hotarare nr. 138 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren extravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 110335 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110335 

8. Proiectul de hotarare nr. 139 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 110399 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110399 

9. Proiectul de hotarare nr. 140 privind acordarea unui sprijin financiar domnului Stoica 

Laurențiu – Nicolae 
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10.  Proiectul de hotarare nr. 141 privind modificarea Anexei nr. 2 la H.C.L. nr. 46/2021 

11.  Proiectul de hotarare nr. 142 privind aprobarea repartizării unor unități locative situate în 

blocuri ANL din municipiul Medgidia, județul Constanța 

12.  Proiectul de hotarare nr. 143 privind modificarea H.C.L. nr. 95/30.06.2021 

13.  Proiectul de hotarare nr. 144 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al 

municipiului Medgidia a imobilelor – terenuri situate pe teritoriul u.a.t. Medgidia, județul 

Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 9906/10.08.2021 

14.  Proiectul de hotarare nr. 145 privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al 

U.A.T. Medgidia a Centralei Termice nr. 4 

15.  Proiectul de hotarare nr. 146 privind aprobarea contului de execuție al bugetului propriu al 

municipiului Medgidia și al bugetelor instituțiilor finanțate din venituri proprii și subvenții, 

precum și a situațiilor financiare, la 30.06.2021 

16.  Proiectul de hotarare nr. 147 privind aprobarea repartizării unei unități locative aflată în 

administrarea D.G.D.P.P. 

17.  Proiectul de hotarare nr. 148 privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare între 

Municipiul Medgidia și Asociația „ZÂMBET ȘI CULOARE” 

18.  Proiectul de hotarare nr. 149 privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare între 

Municipiul Medgidia și Asociația „CURCUBEUL CUNOAȘTERII” 

19.  Proiectul de hotarare nr. 150 privind aprobarea închirierii unor spații, în vederea 

desfășurării activităților specifice Clubului pensionarilor 

20.  Proiectul de hotarare nr. 151 privind rectificarea bugetului local de venituri şi cheltuieli al 

Municipiului Medgidia, pe anul 2021 

 

Dna. preşedinte de şedinţă: Fac precizarea pentru început că proiectele de hotărâre sunt avizate 

pentru legalitate de către secretarul general şi toate au avizul comisiilor de specialitate. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aviz favorabil, nu? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Da, aviz favorabil. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 132) privind aprobarea 

numărului şi a cuantumului burselor care se vor acorda elevilor din învăţământul preuniversitar de stat pentru 

semestrul al II-lea al anului scolar 2020-2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 132 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 133) privind aprobarea 

actualizării devizului general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție „Creșterea 

eficienței energetice a clădirilor publice din Municipiul Medgidia, Liceul Teoretic Nicolae Balcescu, corp 

școală și corp sală de sport, Medgidia”- Faza Proiect Tehnic și asigurarea surselor de finanțare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 133 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Sali Sabri şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 134) privind aprobarea 

reactualizării devizului general și a indicatorilor tehnico-economici, precum și asigurarea cofinanțării de la 

bugetul local pentru obiectivul de investiție „Construire creșă în municipiul Medgidia, județul Constanța”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 134 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Sali Sabri şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 135) privind aprobarea 

documentației specifice delegării serviciului de salubrizare al Municipiului Medgidia, județul Constanța. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am studiat materialele, la şedinţa pe comisie domnul primar ne-

a dat afară că aştepta o delegaţie şi nu am putut să punem întrebări edificatoare. Proiectul acesta, din punctul 

meu de vedere, nu ne arată nimic concret, nu spune nimic concret, ca să nu folosesc alti termeni. In proiect 

noi votăm anumite lucruri, votăm modul în care delegăm activitatea de salubrizare, votăm studiul de 
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oportunitate, votăm regulamentul şi modul în care practic se va desfăşura activitatea de salubrizare în 

perioada următoare. Ce am costatat eu din materiale şi vă rog să fiţi foarte atenţi pentru că am lucrat 8 ani pe 

servicii publice şi chiar am participat la o delegare a acestui serviciu în mod direct şi chiar cred că mă pricep 

cât de cât, ca să pot să vorbesc. In materialele de şedinţă în primul rând, în referatul de specialitate al biroului 

juridic şi biroului achiziţii nu este specificat în clar modul in care se face delegarea acestui serviciu. 

Delegarea serviciului se face în 2 feluri, prin contract de concesiune şi contract de achiziţie publică. Intr-un 

material, în studiul de oportunitate ne este propus contract de concesiune, în referatul de la biroul juridic şi 

achiziţii, printr-un articol de lege se subînţelege că ar fi un contract de achiziţie publică. Acest lucru este 

foarte grav pentru ca răspunderea pentru modul în care va funcţiona serviciul de salubrizare în Medgidia este 

a noastră, a Consiliului Local, iar materialele nu reflectă modul în care se doreşte să funcţioneze acest 

serviciu din punct de vedere legal vorbesc, pentru că din punct de vedere tehnic eu am înţeles că ştiu 

amănunte prin prisma faptului că am lucrat, dar din punct de vedere legal şi a dorinţei autorităţii executive, 

nu am înţeles ce se doreşte. Nu mai spun că termenul de 1 an este un termen pe care l-au explicat într-un fel, 

dar vreau să vă spun că noi în 2018, în luna martie am votat pentru ADI Dobrogea, adică pentru serviciul 

extins pe judeţ al salubrizării, am votat procedura de achiziţie, deci este în derulare, iata că au trecut 4 ani şi 

mai urmează probabil să treacă, depinde cum se vor derula aceste activităţi premergătoare delegării propriu-

zise a serviciului. Pe de altă parte, aş vrea să vă spun un lucru, nu există să delegi o activitate atât de 

importantă, la o valoare destul de mare, eu vreau să vă spun că de-a lungul timpului, valoarea acestui 

serviciu, s-a derulat aşa, în perioada 2012-2014, când era primar domnul Iordache, lunar se cheltuiau 3 

milioane lei, când a venit domnul Vrabie, în primul mandat a fost 5 milioane lei, pe urmă 7 milioane lei pe 

lună, adică 70 miliarde lei vechi. In ultimul an, când de fapt a şi consemnat Curtea de Conturi că este o 

problemă de ilegalitate, a ajuns serviciul să fie de 90 miliarde pe an pentru întreţinerea salubrizării în oraşul 

Medgidia. 

Dna. preşedinte de şedinţă: V-am înţeles opinia. Mai aveţi ceva de completat? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da, este foarte important ce spun pentru că se şi consemnează, 

este o valoare foarte mare, iar acum când se deleagă, legea serviciilor publice spunea următorul lucru: este 

obligatoriu să fie stipulat în contract tarifele sau valoarea minimă şi maximă estimată pentru care se doreşte 

delegarea, lucru care nu s-a specificat, dar mai mult decât atât, nici măcar nu există o semnătură a Direcţiei 

economice care să ne spună că ei pot din punct de vedere economic, să susţină serviciul, în condiţiile de 

legalitate, ca noi să votăm cu convingerea că ei susţin aceste materiale. Mai mult decât atât, niciun referat de 

specialitate nu este susţinut, este doar o propunere. Codul administrativ stipulează foarte clar, au obligaţia să 

susţină, pentru că noi consilierii avem diverse meserii şi nu cunoaştem poate în amănunt fiecare acest lucru, 

motiv pentru care răspundem mai mult decât dânşii, iar comisia reprezentativă, cum este în cazul meu, îşi 

asumă în mod special modul în care se deleagă această activitate, pentru că după aceea doamna secretar îşi 

dă opinia de legalitate favorabilă sau nefavorabilă, după acordul comisiei deliberative. Eu aş vrea să vă spun 

un lucru, să nu încercaţi acum să bălmăjiţi sau să spuneţi lucruri, pentru că chiar mă pricep şi am vrut să fiu 

cât se poate de elegantă şi să nu spun mai mult decât se poate spune. Dacă sunt provocată spun mai mult şi aş 

vrea, domnul Păun, să vă abţineţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, verificaţi-vă, acum mă şi ameninţaţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să vă abţineţi, că vă spun mai multe după aceea. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, uitaţi cum stau lucrurile. Alaltăieri a fost dezbaterea 

publică. Aţi fi putut să participaţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: V-am urmărit online şi vreau să vă spun că chiar v-aţi făcut de 

râs, domnul Păun. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, nu mai ridicaţi tonul! 

Dna. preşedinte de şedinţă: Lăsaţi-l! 

Dl. viceprimar Păun Niculae: M-am făcut de râs? Nu, dumneavoastră v-aţi făcut de râs pentru că 

raportul acesta este o esenţă a contractului pe care dumneavoastră l-aţi semnat şi aţi participat în 2017. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu e adevărat. Habar nu aveţi. Dacă mă luaţi aşa, habar nu aveţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă mai folosiţi vorbe jignitoare, nu am ce să vorbesc. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu mă jigniţi pentru că habar nu aveţi. 
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Dna. preşedinte de şedinţă: Doamna Vlădescu, v-am ascultat cu atenţie... 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Opriţi-vă, ca vă faceţi decât rău. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Chiar ştiu ce vorbesc. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu e adevărat. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos să vă opriţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vă rog să-l opriţi pentru că răspund şi vă spun mai multe lucruri 

decât se pot spune. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ia spuneţi, doamnă mai multe lucruri. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Până acum v-am ascultat pe dumneavoastră cu mare atenţie, cu interes. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu am voie să vorbesc sau ce? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ba da, vorbiţi, dar nu jigniţi şi nu încercaţi să îmi spuneţi... 

Dna. preşedinte de şedinţă: Dumneata nici nu ştii ce înseamnă să jigneşti.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu încercaţi să îmi spuneţi că aţi copiat proiectul meu că nu l-aţi 

copiat, nu auziţi că aici e o varză ce aţi făcut acum? E o varză. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Doamna Vlădescu! 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, dacă dumneata nu ştii de proiect... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Măcar vă uitaţi la celelalte primării şi ştiaţi. 

Dna. preşedinte de şedinţă: V-am ascultat până acum cu mare interes. Am ascultat în linişte şi cu 

repsect tot ce aţi spus dumneavoastră. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Trebuia să luaţi orice primărie să vedeţi că nu are o asemenea 

varzotecă. Sau s-o întrebaţi pe domnişoara secretar Nesrin care vă putea ajuta în mod special. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aici nu e circ, doamnă! 

Dna. preşedinte de şedinţă: Doamna Vlădescu, haideţi să ascultăm opiniile fiecăruia. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar nu vreau că l-am ascultat în comisie. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Dar nu e vorba ce vreţi dumneavoastră. Noi v-am ascultat pe 

dumneavoastră. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneavoastră aveţi impresia că mie îmi face o mare plăcere să vă 

ascult? Eu am primit altă educaţie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu mă ascultaţi că nici nu aveţi ce să ascultaţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneata ai participat în 2017 când s-a încheiat contractul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Din punct de vedere tehnic, habar nu ai ce scrie acolo. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos să nu mai daţi replici, doamna Vlădescu. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu ştie. Eu am spus concret ce probleme sunt. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, m-am abţinut să vă jignesc, dar atâta educaţie aveţi, aşa aţi 

fost educată, ce să spun mai mult de atât? Dacă dumneata nu ştii că noi suntem parte în proiectul judeţean şi 

că mai avem la dispoziţie 1 an. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu ţi-am spus că am licitat în 2018, în martie?A început 

licitaţia. Iţi citesc proiectul ca să vezi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă, nu aţi licitat nimic.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Lasă că ştiu gargara care o ai tu. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă vă pun o întrebare acum, dar nu aş vrea să vă pun într-o situaţie 

proastă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu aveţi cum să mă puneţi dumneavoastră, chiar credeţi-mă! 

Aveţi grijă de dumneavoastră. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Doamna Vlădescu, vă rog frumos să nu mai daţi replici, lăsaţi-l să 

spună. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Legat de delegare, aveţi aşa o suspiciune... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ce fel se face delegarea? Vă rog dacă răspundeţi, răspundeţi 

cum este delegarea? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Delegarea se face pe o perioadă de 1 an. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Prin concesiune sau prin contract de achiziţie? 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă aţi citit materialul. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Nu aţi spus în hotărâre. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă aţi citit materialul ăsta, l-aţi citit pe acesta? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, spuneţi-mi concret, că aţi dat două propuneri care se 

contrazic între ele. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar de ce? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Spuneţi concret aici cum se fac. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Spre deosebire de ce era înainte, specialişti au lucrat la metrialele 

astea. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Stiţi să răspundeţi? Dacă ştiţi, răspundeţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu ştiu şi chiar dacă ştiu dumitale nu îţi răspund. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este foarte important ce întreb eu. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vorbiţi de valoare, da? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vorbesc cum se face în primul rând şi a doua oară valoarea. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Doamna Vlădescu, lăsaţi-l să spună. V-am ascultat, nu v-a deranjat 

nimeni, nu v-a întrerupt nimeni. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vreţi să transmiteţi aerul ăsta de superioritate. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, vreau să vă întreb cum faceţi delegarea, prin concesiune sau 

prin achiziţie? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Incetăm orice discuţie pentru că nu ne putem înţelege, nu putem purta 

un dialog şi de aceea vă propun să trecem la vot. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vreau să întreb şi eu care este metoda de atribuire a acestui contract 

pentru că sunt neconcordanţe. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Este o licitaţie publică. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Cu atribuire directă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Scrie aici licitaţie. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Sunt neconcordanţe în documentaţie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E licitaţie şi într-o situaţie şi în alta, domnul Păun. 

Dna. preşedinte de şedinţă: Este vorba de licitaţie pentru un singur an pentru că peste un an vom 

intra într-un proiect judeţean, care va prelua toate aceste... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: In documentaţie se consemnează două metode diferite. Aici e 

problema. Si am întrebat care este metoda până la urmă, care dintre cele 2? Sunt diferite. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Licitaţie este şi într-o situaţie si in alta. De care contract este, de 

concesiune sau de achiziţie publica? Unii spun într-un fel, alţii spun în alt fel. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Asta e singura problemă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cum se face, am întrebat? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si apoi valorile, nu sunt trecute valorile. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dar ce valori trebuie trecute? Nu se modifică nimic. E licitaţia 

publică, rămâne la valorile trecute. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă vă uitaţi în proiectul meu că erau trecute valori minime şi 

valori maxime. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Este să se delege serviciul pe perioadă de 1 an. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: La ce valoare se deleagă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu se modifică nimic. Nimeni nu scoate un ban în plus. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Să nu afecteze în mod direct bugetul cetăţeanului. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: S-ar putea ca rezultatul licitaţiei să fie unul chiar mai mic decât anul 

trecut. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi înţeles ce am întrebat eu, măcar? 

Dna. preşedinte de şedinţă: Haideţi să trecem la vot. Domnul doctor, votăm proiectul de hotărâre. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ce votaţi? Ce se votează? Contract de delegare prin concesiune 

sau contract de achiziţie? 
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Dna. preşedinte de şedinţă: Proiectul de hotărâre aşa cum a fost el adus la cunoştinţă şi cum a fost 

dezbătut în dezbatere publică. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E greu să răspundă cineva care se pricepe. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 135 de pe ordinea de zi are se votează cu 13 voturi 

“pentru”, 1 vot “împotrivă” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa) şi 3 voturi “abţinere” ( domnii consilieri 

Radu Sorin-Elvis, Sali Sabri şi Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 136) privind aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

identificat cu număr cadastral 110314 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110314. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 136 de pe ordinea de zi are se votează cu  13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Sali Sabri şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 137) privind aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren extravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

identificat cu număr cadastral 110334 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110334 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 137 de pe ordinea de zi care se votează cu  13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Sali Sabri şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 138) privind aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren extravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

identificat cu număr cadastral 110335 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110335. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 138 de pe ordinea de zi care se votează cu  13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Sali Sabri şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 139) privind aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

identificat cu număr cadastral 110399 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110399. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 139 de pe ordinea de zi care se votează cu  13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Sali Sabri şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 140) privind acordarea unui 

sprijin financiar domnului Stoica Laurențiu – Nicolae. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 140 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru” şi 1 vot “împotrivă”(doamna consilier local Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 141) privind modificarea 

Anexei nr. 2 la H.C.L. nr. 46/2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 141 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru” şi 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Sali Sabri şi Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 142) privind aprobarea 

repartizării unor unități locative situate în blocuri ANL din municipiul Medgidia, județul Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 142 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 143) privind modificarea 

H.C.L. nr. 95/30.06.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 143 de pe ordinea de zi care se votează cu  14 voturi 

“pentru” şi 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Sali Sabri şi Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 144) privind atestarea 

apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a imobilelor – terenuri situate pe teritoriul u.a.t. 

Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 

9906/10.08.2021. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 144 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 145) privind trecerea din 

domeniul public în domeniul privat al U.A.T. Medgidia a Centralei Termice nr. 4, In vederea valorificării. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 145 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 146) privind aprobarea 

contului de execuție al bugetului propriu al municipiului Medgidia și al bugetelor instituțiilor finanțate din 

venituri proprii și subvenții, precum și a situațiilor financiare, la 30.06.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 146 de pe ordinea de zi care se votează cu  13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Sali Sabri şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 147) privind aprobarea 

repartizării unei unități locative aflată în administrarea D.G.D.P.P.. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 147 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 148) privind aprobarea 

încheierii unui protocol de colaborare între Municipiul Medgidia și Asociația „ZÂMBET ȘI CULOARE”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 148 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 149) privind aprobarea 

încheierii unui protocol de colaborare între Municipiul Medgidia și Asociația „CURCUBEUL 

CUNOAȘTERII”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 149 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 150) privind aprobarea 

închirierii unor spații, în vederea desfășurării activităților specifice Clubului pensionarilor. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 150 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru” şi 1 vot “abţinere” (domnul consilier Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 151) privind rectificarea 

bugetului local de venituri şi cheltuieli al Municipiului Medgidia, pe anul 2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 151 de pe ordinea de zi care se votează cu  13 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Sali Sabri şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

 

Preşedintele de şedinţă desemnat doamna Eftimi Sorina declară închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 26.08.2021. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

Eftimi Sorina 

 

 

Secretar General  Municipiul Medgidia, 

              Melania Solomon 

 

 

 
Redactat, 
Consilier, Ceauşu Ionela 

Compartimentul Relaţia cu Consiliul Local şi Monitorizarea Procedurilor Administrative 


